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PROTOKÓŁ Z WIEJSKIEGO ZEBRANIA  

SOŁECTWA Pustki 

 

 

 Zebranie odbyło się w dniu 16 marca 2023 r. o godz. 17:00 w świetlicy wiejskiej  

w Pustkach. 

Zwołane zostało przez Wójta Gminy Nowe Miasto Lubawskie na podstawie § 23 ust.1 Statutu 

Sołectwa Pustki uchwalonego przez Radę Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie 

uchwałą Nr XLI/217/09 z dnia 29 grudnia 2009 r. w sprawie nadania Statutu Sołectwu Pustki. 

 

Na 122 mieszkańców, w zebraniu udział wzięło 13 mieszkańców sołectwa, co stanowi więcej 

niż 10% osób uprawnionych. W związku z tym zebranie odbywa się w pierwszym terminie. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

 

W zebraniu uczestniczyli: 

- Wójt Gminy Tomasz Waruszewski  

- prowadzący zebranie sołtys Karol Gogolin  

- protokołujący zebranie pracownik Urzędu Gminy Jacek Wolski  

 

 Porządek zebrania: 

1) Otwarcie zebrania i przyjęcie porządku zebrania. 

2) Sprawozdanie z działalności sołtysa i rady sołeckiej za 2022 rok. 

3) Informacje z bieżącej działalności Wójta Gminy. 

4) Zapytania i wnioski. 

5) Zakończenie zebrania. 

 

Przebieg zebrania 

 

Ad 1 

 Zebranie otworzył i prowadził Pan Sołtys Karol Gogolin wyznaczony przez Wójta Gminy 

Nowe Miasto Lubawskie do prowadzenia zebrania wiejskiego. 

Prowadzący stwierdził, że zebranie odbywa się w pierwszym terminie dlatego, że 

uczestniczy w nim więcej niż 1/10 uprawnionych do udziału w zebraniu.  

Przewodniczący zebrania przedstawił porządek zebrania, w brzmieniu jak na stronie 1. 

Zgłosił dodatkowy punkt – omówienie proponowanych nazw ulic w Pustkach. 

Nie zgłoszono innych dodatkowych punktów.  

Tak zaproponowany porządek zebrania został uchwalony jednogłośnie. 

 

Ad 2 

Sprawozdanie z działalności sołtysa i rady sołeckiej przedstawił sołtys Pan Karol Gogolin. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2. 

 

Ad 3 

Wójt podziękował Panu Sołtysowi i Radzie Sołeckiej za działania podjęte w 2022 roku. 

Na wstępie Wójt przybliżył istniejące obecnie zagrożenia tzn. wojna, COVID, wirus grypy 

ptaków. Poinformował o liczbie zakażonych wirusem COVID na terenie Polski (ok. 120 tyś.) 
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oraz o wystąpieniu pięciu ognisk grypy ptaków na terenie powiatu nowomiejskiego.  Pan Wójt 

zaprosił mieszkańców na uroczyste otwarcie Hali Targowej „Mój Rynek” w Bratianie. 

Poinformował, że do każdej miejscowości będzie podstawiony bus dla chętnych osób, które 

będą chciały jechać do Bratiana. Wójt gminy poinformował również, że w Gminie znajduje się 

punkt konsultacyjno-informacyjny programu Czyste Powietrze, który otwarty jest w 

poniedziałek – wtorek 8:00–16:00 oraz środa  8:00 – 12:00. Wójt gminy przypomniał o 

trwającej kwalifikacji wojskowej rocznik 2004. Wójt gminy poinformował o obowiązku 

zgłaszania szamb – zgłaszać się do p. Aliny Ławickiej, druki były rozdawane na zebraniu. Do 

24 marca 2023 r. można składać wnioski o odbiór odpadów z produkcji rolniczej. Został 

ogłoszony konkurs przez Marszałka Województwa pod nazwą „Eko sołectwo”. Sołtysi 

przekażą informacje mieszkańcom.  

Następnie Wójt zaprosił obecnych na otwarcie hali targowej w Bratianie, które odbędzie się 18 

marca br. Wójt poinformował, że inwestycja ta to ogromne wsparcie dla lokalnych wytwórców 

dobrej jakości produktów rolnych, stworzone w hali warunki będą komfortowe zarówno dla 

sprzedawców, jak i kupujących, a koszt opłaty targowej bardzo niski. Warto będzie wspierać 

lokalnych producentów żywności dokonując tam zakupów. 

 

Kolejną omawianą przez Wójta sprawą było przedstawienie inwestycji związanych z 

sołectwem Pustki:  

1. Przebudowa drogi gminnej na odcinku Chrośle - Pustki 

Koszt:  5,84 mln (kwota umowna), ale dochodzi przebudowa wodociągu, odtworzenie 

ogrodzeń, dodatkowe lampy, całkowity koszt tej inwestycji to ok. 6 mln zł (kosztowna była m.in. 

budowa przepustu ok. 1,3 mln). Roboty do końca maja powinny być zakończone. 

Długość przebudowanej drogi: 2,25 km, oświetlenie 34 słupy z 35 oprawami. 

 

2. Kontynuacja przebudowy drogi gminnej nr 181024N w miejscowości Pustki 

Gmina przy finansowym wsparciu Nadleśnictwa Iława w 2019 roku przebudowała odcinek tej 

drogi o dł. 705 mb, który zyskał nową nawierzchnię asfaltową. Teraz Gmina dzięki 

dofinansowaniu z Polskiego Ładu przebuduje resztę zakresu tej drogi, przewidzianej w 

dokumentacji projektowej. Jest to odcinek o długości ok. 190 mb. Zadanie obejmuje również 

m.in. przebudowę mostu na przepust, usunięcie kolizji telekomunikacyjnych. 

 

Koszt: 456 tys. - umowę planuje się zawrzeć w środę 22 marca z firmą Colas, termin 

wykonania to 6 miesięcy od daty zawarcia, tj. do 22 września br. 

 

Przebudowa drogi powiatowej nr 1270N 

Długość 1,976 km (od skrzyżowania z drogą gminną do Radomna - nie obejmuje samego 

skrzyżowania). Planowane koszty 4,38 mln z czego dofinansowanie z RFRD 60% tj. 2,63 mln. 

Planowane wyłonienie wykonawcy przez Zarząd Dróg Powiatowych: kwiecień br. 

 

Ad 4  

Zgłoszono następujące wnioski i zapytania: 

Sołtys: Obowiązek zgłoszenia szamba dotyczy każdego? 

Wójt: Nie. Kto spełnił już ten obowiązek nie musi ponownie składać informacji. 

 

Mieszkaniec: Drogi na osiedlu są dziurawe. Musielibyśmy się przejść żebym mógł pokazać te 

dziury. Jakie są plany naprawy? 
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Wójt: Trzeba poczekać, aż drogi się trochę osuszą, w tym momencie cały czas podłoże ma w 

sobie dużo wilgoci. Drogi też nie mogą być zbyt suche. Jak będzie optymalny moment do 

bieżących napraw niezwłocznie ruszymy z tymi pracami. Te drogi na osiedlu będą w Pustkach 

kolejnymi do kompleksowej przebudowy w miejscowości. Gdybyśmy nie musieli jako gmina 

dokładać do budżetu powiatu na przebudowę drogi powiatowej biegnącej przez Pustki, to 

zamiast tego moglibyśmy przebudować drogi gminne na osiedlu. Ale dokładamy do drogi 

powiatowej, bo ta droga jest dla Państwa ważniejsza. 

 

Mieszkaniec: W gminie prawie już nie ma dróg szutrowych. 

Wójt: Jest ich coraz mniej, ale miło słyszeć takie opinie. 

 

Sołtys: Proszę, żeby zgłosić do ZDP o załatanie dziur jeszcze przed przebudową tej drogi w 

stronę mostu? 

Wójt: Wystąpimy do ZDP, ale warto żeby Państwo ze swojej strony również zgłosili taki 

wniosek bezpośrednio do ZDP. Wtedy taki „podwójny” wniosek ma większą moc. 

 

Wójt: Jeśli nie ma więcej pytań to odniosę się do wniosków z poprzedniego zebrania i mam 

dobrą wiadomość: już jutro firma zacznie montować próg zwalniający. Wszystko ze strony 

gminy mamy załatwione, w tym zatwierdzona stałą organizację ruchu drogowego.  

 

 Ad 5 

Sołtys: Przejdźmy do punktu proponowane nazwy ulic w Pustkach. 

Wójt: Stoimy na stanowisku, żeby nazwy ulic były oryginalne, niepowtarzające się, bo kody 

pocztowe (13-300) w całym rejonie są takie same i nierzadko te same nazwy ulic w różnych 

miejscowościach wprowadzają w błąd różnego rodzaju służby, kurierów i inne osoby. Najlepiej 

stosować nazwy mniej popularne, nie stosowane w pobliskich miejscowościach. 

Sołtys: Była propozycja nazw „Radomska”, „Ruda”. 

Wójt: Warto właśnie stosować takie nazwy odnoszące się do historycznych, tradycyjnych nazw 

przysiółków. Jeszcze wspomnę, że może być tak, że wejdą takie przepisy, że wszystkie wsie 

będą musiały mieć nazwy ulic. Więc naszym działaniem wyprzedzimy niejako stan rzeczy. 

 

Sołtys: Inne pomysły na nazwy ulic to: „Czekoladowa”, „Budyniowa”, „Waniliowa”, „Jagodowa”, 

„Malinowa” 

 

Mieszkaniec: Panie Wójcie, a gdzie jest nasz radny? 

Wójt: Obecność Państwa radnego jest niezależna ode mnie. Pan Jadanowski jest kierowcą, 

jest w trasie. Nie chcę tego oceniać ani komentować. Za rok wybory. Przy okazji powiem, że 

na gminę nałożono obowiązek dowożenia wyborców do lokali wyborczych już w najbliższych 

wyborach parlamentarnych. 

 

Ad 6 

W związku z wyczerpaniem porządku, prowadzący zebranie zakończył wiejskie zebranie 

sołectwa Pustki.  

 

 

protokołował                                                       Przewodniczący zebrania 

 

Jacek Wolski                                                           Karol Gogolin 


